
Minnesanteckningar från SPF Seniorernas Samrådsmöte 2024-09-10 
på Alla Hjärtans Hus, Halmstad 
Värdar: SPF Seniorerna Snöstorp 
 
Närvarande: SPF Breared:  
 Sylvie Almroth 
 Ove Smith 
 SPF Gamletull 
 Kerstin Johansson 
 Ebbe Ankaraa 
 SPF Kvarnen: 
 Anders Kinch 
 Jan Henriksson (distr) 
 SPF Snöstorp 
 Ewa Palm 
 Ann-Margret Nilsson 
 SPF Söndrumsvännerna 
 Anna-Karin Malmkvist 
 Yvonne Jansson 
 Kerstin Uhrberg 
 SPF Tylövännerna 
 ---- 
 SPF Vi Tre 
 Bo Erlandsson 
 Anita Gunnarsson 
 
§ 1: Ordförande Anita Gunnarsson hälsade välkommen och öppnade mötet. 
 
§ 2: Ann-Margret Nilsson valdes till sekreterare och Ewa Palm valdes att justera dagens   
protokoll. 
 
§ 3: Efter ändring av tidsföljden i dagens möte godkändes protokollet. 
 
§ 4: Information av Lena Ljungquist, enhetschef och Merciha, Alla Hjärtans Hus, båda från 
Hälsofrämjande och förebyggande verksamhet för seniorer, Hemvårdsförvaltningen. 
Enhetens verksamhet syftar till att ge seniorer service inom olika områden innan behov 
uppstår av hemtjänsten insatser. 
Verksamheten har 19 mötesplatser för seniorer inom Halmstad kommun. Tyvärr föreligger 
svårigheter att få dit besökare utanför hemtjänstens kunder och det diskuterades möjligheter 
till samarbete med våra pensionärsorganisationer. Lena och Merciha tog förslaget med sig. 
Andra områden med stöd och service är anhörigstöd, stöd och hjälp vid syn- och 
hörselnedsättning, demensteamet samt fixartjänst även digital. Utförlig information finns på 
kommunens hemsida och personal från Förebyggande verksamhets olika 
verksamhetsområden erbjuder sig att komma ut till våra föreningar för att informera. 
 
§ 5: Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna. 
 



§ 6: Rapporter 
Distriktet: 
Jan Henriksson rapporterar om distriktets resa för ordförande som varit mycket uppskattad. 
Programmet var späckat och innehöll både information och nöje. 
Utbildningar under hösten är inplanerade och närmast på tur är hörseldag och skrivardag. 
Medlemsantalet för distriktet visar en nedåtgående trend. Tyvärr vet man inte orsaken. 
RPR: 
Från RPR:s senaste möte den 6 september informerade Ann-Margret Nilsson att det förts en 
dialog med förvaltningschef Andreas Almquist från Hallandstrafiken angående rådets 
skrivelse om fria resor i hela regionen. 
Regionens åsikt är att om kommunerna kan enas om ett enhetligt system för resandet så har 
Hallandstrafiken möjlighet, om ännu inte fria resor, så i alla fall samma rabatt på resorna för 
alla kommuner och över kommungränserna. 
I Halmstad kommun kommer ett seniorkort år 2025 att kosta 600 kr och gälla fria resor 
dygnet runt. 
Rådet hade en fortsatt dialog angående osteoporos, som orsakar stort lidande för den 
enskilde och stora kostnader för regionen. Regionen anser att frågan prioriteras och att 
behandling av osteoporos ligger långt framme inom regionen. 
Vidare informerades om hur planeringen av sjukhusbyggandet i Halmstad, Varberg och 
Kungsbacka framskrider. 
Rådet hade uppmärksammat att Hallands bildningsförbund tagit bort subventionerna på 
kostnader för underhållning på föreningsmötena och ska till sitt nästa möte bjuda in 
representant för kulturen i Halland för att få klarhet i detta.  
KPR: 
Från KPR:s senaste möte den 5 september informerade Ann-Margret Nilsson att mötestiden 
till största delen avsatts för gruppdiskussion angående hemvårdsnämndens kommande 
verksamhetsplan. 
 
§ 7: Samrådsgruppen har fått en inbjudan och också anmält sig till mässan ” Hjärnan i 
centrum – Hela livet, som ska äga rum på Arenahallen lördagen den 28/9 kl 10-16. 
Samrådsgruppen deltog även förra året med ett ”bord” och även mattcurling. 
Samrådsgruppens uppfattning är att det förmodligen inte genererar några nya medlemmar 
men det är viktigt att SPF syns. 
Kostnader, såsom deltagaravgift och dylikt, enades gruppen om att fördela jämnt mellan 
föreningarna. 
Ewa Palm tar med sig broschyrmaterial och några visningsex av Senioren. Programblad och 
dylikt som föreningarna vill visa upp får man ta med själv. 
”Bordet” bemannas mellan 9-12 av Snöstorp, mellan 12-14 av Vi Tre och mellan 14-16 av 
Kvarnen. 
 
§ 8: Tiden började bli knapp så det blev ett kortfattat informationsutbyte föreningarna 
emellan. 
Men först ett konstaterande att det är viktigt att föreningarna frågar nya medlemmar om 
deras tidigare erfarenheter t ex yrken, intressen…för att senare kanske kunna fråga om vilka 
uppdrag medlemmarna kan ta på sig. 
Kvarnen har ätit lunch på Lundåkra, provat på luftgevärsskytte på Vargaslätten, ska resa till 
Sibbarp samt genomföra en resa till Halmstad under tema ofrivillig ensamhet. 



Söndrumsvännerna har haft möte med gruppen yngre medlemmar, 65-75 år, mycket givande. 
Det gav resultat till nya aktivitetsledare. Kurs i medicinsk yoga ska starta upp i början av 
oktober. Plats finns för andra föreningar. 
Snöstorp har börjat via mail inbjuda och påminna om månadsmötena. 
Breared ska ha en resa till södra Halland den 19 september och har plats för fler i bussen. 
Gamletull har resa till Värnamo och musical i vår. Men har problem med att fyra ledamöter i 
styrelsen kommer att avgå nästa år. 
Vi Tre kommer att ha en turatur i oktober och tipsar att det är både uppskattat och till ett bra 
pris. 
 
§ 9: Nästa samrådsmöte är den 22 oktober. Söndrumsvännerna är värdar. 
 
§ 10: Mötet avslutades och ett tack riktades till dagens värdar, Snöstorp. 
 
 
 
 
 
Ann-Margret Nilsson   Ewa Palm 
mötessekreterare   justerare 
  
  
 


